
 

 

 

 

 
                                                                                   Inowrocław, 10 września 2024 r. 
WSS-II.0003.2.2024 
 
                   Radni 

Rady Miejskiej Inowrocławia 
                                       Pan  
      Patryk Kaźmierczak 
                  Pani  
      Danuta Jaskulska 
                 Pani  
      Agnieszka Urbańska 
                  Pan  
      Jarosław Kopeć 
                 Pan  
      Łukasz Oliwkowski 
                  Pani  
      Julia Ratajczak 
                 Pan  
      Wojciech Piniewski 

   
 
        Odpowiadając na interpelację z 19 sierpnia 2024 r. w sprawie propozycji budowy 

nowego podjazdu przy Żłobku Miejskim „Maja”, dla którego organem prowadzącym jest 

Miasto Inowrocław, uprzejmie informuję, że ze względu na trudną sytuację finansową                     

do projektu budżetu Miasta Inowrocławia na 2025 r. nie zgłoszono propozycji zabezpieczenia 

środków na realizację ww. inwestycji.  

Państwa sugestia może być wzięta pod uwagę przy konstruowaniu budżetu na 

kolejny rok budżetowy (2026), a ewentualne wykonanie podjazdu uzależnione będzie od 

posiadanych środków finansowych. 

 

z up. Prezydenta Miasta Inowrocławia 
      Zastępca Prezydenta Miasta Inowrocławia 
 

 
           /-/Szymon Łepski 

Otrzymują: 
1) adresat, 
2) Biuro Rady Miejskiej Inowrocławia, 
3) Wydział Organizacyjno-Administracyjny, 
4) aa. 


